



南方水产科学 » 2014, Vol. 10 » Issue (4): 78-84 DOI: 10.3969/j.issn.2095-0780.2014.04.013

研究论文

最新目录 | 下期目录 | 过刊浏览 | 高级检索

◀◀ 前一篇 | 后一篇 ▶▶

南海外海灯光罩网主要渔场分布及变动研究——基于广西渔船的生产监测统计

邝建伟¹, 陈立峰², 林蔛进³, 陆植府², 杨伯华¹

1. 北海市水产技术推广站, 广西北海 536000; 2. 广西渔业安全应急中心, 广西南宁 530022; 3. 北海市渔政渔港监督支队, 广西北海 536000

Analysis on variation & distribution of center fishing ground for light falling-net in offshore of the South China Sea: based on statistics of fishery surveillance to Guangxi fishing vessels

ZOU Jianwei¹, CHEN Lifeng², LIN Jiangjin³, LU Zhifu², YANG Bohua¹

1. Extension Station of Fishery Technology of Beihai, Beihai 536000, China; 2. Emergency Centre of Fishery Security of Guangxi, Nanning 530022, China; 3. Administration of Fishery Enforcement & Surveillance of Fishing Port, Beihai Branch, Beihai 536000, China

摘要

图/表

参考文献(0)

相关文章(6)



粤ICP备07002578号

版权所有 © 《南方水产科学》编辑部
地址: 广州市新港西路231号 邮编: 510300 电话: 020-84458694
E-mail: nfsc@vip.163.com

本系统由北京瑞格泰克科技发展有限公司设计开发



This work is licensed under a Creative Commons Attribution 3.0 International License